
Mötesprotokoll:

Järavallsvägens samfällighetsförening, Bjärred


Styrelsemöte nr 6

2025-03-04 Mötet hölls hos Jens, 64


Joakim öppnar mötet och hälsar alla välkomna.


1 Närvarande

Joakim

Christian

Henrik

Jens

Martin

Henrik

Sven

Henrik från valberedningen


2 Kommande möten

Konstituerande Möte(nr1)	 Konstituerande Möte(nr1)	 Hos Joakim , 61

Möte 2		 	 	 2024-06-11 kl.19.00	 	 Hos Martin, 80

Möte nr 3	 	 	 2024-08-27 kl.19.00	 	 Hos Sven, 60

Möte nr 4	 	 	 2024-11-19 kl.19.00	 	 Hos Henrik, 68

Möte nr 5	 	 	 2025-01-21 kl.19.00	 	 Hos Christian, 70

Möte nr 6	 	 	 2025-03-04 kl.19.00	 	 Hos Jens, 64 (med semla!)

Årstämma


3 Föregående protokoll

Protokoll distribueras via hemsidan. Webmaster laddar upp protokollen.


4 Konstituerande

Styrelsens sammansättning för 2024.

Ordförande: Joakim Skyllermark 

Sekreterare: Martin Nordvall 

Kassör: Sven Gunnarson 

Ledamot: Jens Sandringer 

Ledamot: Christian Celsing 

Suppleant: Mats Bengtsson 

Suppleant: Henrik Wohltat


Beslut fattas om att firman kan tecknas av kassören och ordföranden var för sig. 

Både kassören och ordföranden ska ha tillgång till internetbanken var för sig. 

Både kassören och ordföranden ska ha rätt att göra uttag var för sig.


5 Ekonomifrågor

Årsavgiften föreslås sänkas till 3000 kr. 
Avsättningen till torgen utgår detta år, de går til resultaträkningen istället.  

Konton som löpt ut binds om på tre månader (450tkr 2,5%) 
Sven gick igenom årsredovisningen. Kontrollerar samfällighetens skatt på räntan.  



Mötesprotokoll:

Järavallsvägens samfällighetsförening, Bjärred


6 Utemiljö & Underhåll

- (1) Belysning skall installeras på parkeringarna för att för att motverka brott. Joakim ansvarar för 

genomförandet. Christian undersöker och återkommer med pris och tid för uppförandet. 
Christian har fått offert. Christian uppdaterar offert och återkommer. En lampa på vart tredje 
garage. Joakim och Christian har kollat på lampor och kommit fram till vilka vi bör ha, 
diskussionen fortsätter då designen diskuteras vidare.


- Informationsskyltar avseende kameraövervakning skall införskaffas samt uppföras vid alla 
infarter till samfälligheten. Christian köper in och ansvarar för uppförandet av dessa. Dessa är 
inköpta, Sven köper lim och återkommer med uppsättning. Nu när vädret blivit bättre och 
limmet torkar kommer dessa sättas upp.  


- Laddstolpar, Jens informerar. Jens mailat ut länk till Trollsjövägens samfällighets satsning så 
information om deras process finns där. Diskussion kring att ha parkering framför garage så 
man kan dra ut el från sitt garage.  

- Jens har haft två möten, Eon och Volt ang laddning, rekommendationen är att flytta 
parkeringsplatserna till att ligga framför respektive garage. Då kan laddning ske.  

7 Planering/aktuellt

- Datum för årsmöte 11/3 19.00. Sven bokat lokal. Räkmacka och eller semla beställs. 
- Henrik från valberedningen var med för att informera om att han vill avgå. Detta sker 

under stämman. Han kontrollerade också om det är någon från styrelsen som skall avgå. 
Inga förändringar i styrelsens sammansättning. 

Vid protokollet

Martin Nordvall


